



PSC series

电源时序器

POWER SEQUENCE CONTROLLER

PSC系列是一组功能不同的电源时序器，为工程电源管理专用产品，适用于演出、娱乐场所、会议室、教室、电影院等场所，产品配置数字实时电压指示，设有USB手机充电接口，采用30A大电流控制继电器输出，高精度磷铜多用途插座，核心控制芯片采用进口元件，双面PCB板，贴片工艺，稳定可靠，具有RS232中控接口，RS485级联、外控开关接口。

PSC series is a set of different functions of Power Sequence Controller, specially used for engineering power management, suitable for performances, entertainment venues, conference rooms, classrooms, cinemas ,etc. The product configuration digital real-time voltage indicator, is equipped with a USB charging for mobile, using 30A large current control relay output, high precision phosphor copper multi-purpose socket, the core control chip using imported components, double-sided PCB, SMT technology, stable and reliable, has the RS232 control interface, RS485 cascade, switch interface.

SPECIFICATIONS

型号 MODEL	PSC-2080
输入输出阻抗 INPUT/OUTPUT IMPEDANCE	≤0.01 Ω
额定工作电压 RATED VOLTAGE	85V ~ 265 V40-60Hz
整机额定工作电流 (25℃) RATED CURRENT	≤60A(连续continued)
单通道工作电流 (25℃) SINGLE CHANNEL CURRENT	≤13A(连续continued)
单通道峰值电流SINGLE CHANNEL PEAK CURRENT	≤30A
整机静态功耗STATIC POWER	≤8W
电源时序隔时间 INTERVAL TIME	1s
产品尺寸DIMENSIONS(WxDxH)mm	483 × 280x46
产品净重NET WEIGHT	3.4 KG